ProWine China 2022

产品名称	ProWine China 2022
公司名称	聚星会展服务-专注展会咨询
价格	2990.00/平米
规格参数	平米:36 平米:54 平米:72
公司地址	浦东新区龙阳路2345号
联系电话	15000962264

产品详情

For 7 years, ProWine China has always been committed to help educate the wine industry to jointly promote the development of the Chinese wine market. During ProWine China 2019, more than 40 professional master classes were held to help attendees to understand the history and tendency of wine and spirits. The 7 renowned Masters of Wine & Master Sommeliers, Fongyee Walker MW, Edward Ragg MW, Debra Meiburg MW, Sarah Heller MW, Cassidy Dart MW, Robert Geddes MW as well as Lv Yang MS participated in various activities and events during ProWine China 2019. This once again confirms the fact that exhibitors value the importance of wine education!

展会名称 ProWine China 2022

展会日期 2022年11月8-10日

展会时间 11月8日:上午10:00-下午6:00

11月9日:上午10:00-下午6:00

11月10日:上午10:00-下午4:00

展会地点 上海新国际博览中心

W4-W5馆

上海浦东新区,龙阳路2345号

主办方 杜塞尔多夫展览(上海)有限公司

华汉国际会议展览(上海)有限公司 ProWine China 2022 现场活动 论坛及大师班 ProWine China 2022 产业论坛 超过25场大师班 展商活动 加州葡萄酒协会大师班 德国葡萄酒小课堂 斯洛文尼亚展团大师班 向上中国葡萄酒大师班 归普葡萄酒与烈酒教育 ICEX国家展团品鉴区域雪利周超强活动 斟知酌鉴大讲堂 特色专区 中国清酒盲评大赛 For trade visitors only

国际葡萄酒和烈酒贸易展览会 10 - 12 November 2020

THE MOST INFLUENTIAL WINE INDUSTRY PLATFORM IN MAINLAND CHINA 中国大陆重要的葡萄酒和烈酒贸易展览会

In its 7th year Prowine China has become firmly established in Shanghai.

进入中国的七年来,ProWine China 在上海迅速地发展壮大,2019年11月12-14日,第七届盛会圆满落幕,规模再创历史新高,为生产商、进口商、经销商、重要买家和搭建桥梁,创造优质商机,促进行业交流互动。作为的葡萄酒与烈酒贸易展览会系列ProWein World旗下系列展会,ProWine China 2019迎来了来自37个国家的820家实力雄厚的葡萄酒生产商和经销商参展,展览面积增加10%,获得业界高度评价。国际展商借此平台把握中国市场优质销售机会,建立重要业务联系。

During 12-14 November 2019, ProWine China 2019, the latest edition of the ProWein World series of international trade fairs for wine and spirits, concluded on a high note. International exhibitors attested to the high quality of sales

leads and valuable new business contacts with industry partners from China. ProWine China 2019 welcomed 820 established wine producers and distributors from 37 countries with 10% increase in exhibition space.			